
Taddei: Żałuję, że nie wygrałem czegoś ważnego z Romą

News - ASRoma.pl

Po dziewięciu latach opuścił Romę. Rodrigo Taddei pożegnał się w czerwcu

z zespołem Giallorossich, podpisując niedługo potem, kontrakt z

drugoligową Perugią. 

 

W wywiadzie dla Corriere dello Sport, Brazylijczyk wrócił do Romy:

- Gdy spędzisz dziewięć lat w jednym miejscu, to miejsce staje się trochę jak twój

dom. Wciąż słyszę wielu przyjaciół, często wymieniamy się wiadomościami. Czego

żałuję? Tego, ze nie wygrałem czegoś ważnego z Romą. Mieliśmy kilka razy okazję.

 

Taddei przybył do Romy latem 2005 roku, ze Sieny. Z zespołem zdobył dwa Puchary

Włoch i jeden Superpuchar. Obecnie, w zespole Perugii, zagrał w 8 oficjalnych

meczach i zdobył 3 gole.
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